
 Sunndal kommune   

 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Økonomi- og planutvalget 

Møtested: Formannskapssalen, Sunndal rådhus 

Dato: 20.09.2016 

Tidspunkt: 10:00 – 13:00 

 

Følgende faste medlemmer møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Ståle Refstie Ordfører AP 

Janne Merete Rimstad Seljebø Varaordfører AP 

Lusie Gjersvoll Medlem AP 

Malene Aaram Vike Medlem AP 

Bjørn Flemmen Steinland Medlem AP 

Trygve Stavik Medlem AP 

Erling Outzen Medlem SV 

Stig Rune Andreassen Medlem FRP 

Tone Hustad Medlem H 

Jørgen Inge Singsdal Medlem SP 

 

Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 

Navn Funksjon Representerer 

Synnøve Helland Medlem SP 

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

Eystein Endreson Opdøl Synnøve Helland SP 

 

Merknader 

Til dagsorden: 

Ordfører Ståle Refstie ba om å få satt opp en ekstra orienteringssak om møtet med Fylkesmannen 

mandag 12.09.2016 om kommunereformen. Utvalget ga sin tilslutning til dette. 



Teknisk sjef Eilif M. Lervik skal rekke et møte i Molde tidlig på dagen og har derfor bedt om at 

sak 83/16; Renovasjonsgebyr 2017 – kostnadsprofil, behandles først i møtet.  Utvalget ga sin 

tilslutning til dette. 

 

Ny økonomisjef: 

Nytilsatt økonomisjef Andrea Fivelstad presenterte seg for utvalget. 

 

Habilitetsvurderinger: 

Det er ikke kommet inn noen saker om habilitet til dette møtet. 

 

I. Orienteringssaker: 

 

1. Orientering om struktur for videregående skole på Nordmøre. 

Struktur for videregående skole på Nordmøre er ute på høring, høringsfrist 30.09.2016.  I 

den forbindelse ble rektor ved Sunndal vidaregåande skole, Jan Ove Løken, Per Helge 

Malvik fra programstyret for næringslivssamarbeidet mellom Sunndal og Surnadal (Su-Su) 

og leder for Sunndal Næringsforening, Torstein Ottem, invitert til møtet i økonomi- og 

planutvalget for å presentere sine synspunkt til høringsrapporten for Møre og Romsdal.  

Etter at de hadde lagt fram sine synspunkt, orienterte rådmann Randi Dyrnes om de 

utfordringer og behov som Sunndal kommune har som arbeidsgiver. 

 

Under orienteringen ble det delt ut følgende forslag til oversendelsesforslag fra AP og SV:  

«Økonomi- og planutvalget ser med stor uro på forslaget til ny tilbodsstruktur for Sunndal 

vidaregåande skole.  Vi ber kommunestyret seie klart ifrå at Sunndal kommune ikkje godtar 

ei så drastisk innskrenking i breidda av tilboda ved Sunndal vgs, verken på yrkesfagleg side, 

eller når det gjeld studiespesialisering. 

På studiespesialisering må det framleis vere høve til fordjuping i både realfagleg og 

språk/samfunnsfagleg retning ved Sunndal vgs. 

Vi viser også til elevtilfanget frå Sunndal voksenopplæring, og insiterer på at søkarar med 

«vaksenrett» blir rekna med i elevgrunnlaget for Sunndal vgs. 

Ut frå eit heilskapleg samfunnsmessig perspektiv er det forslaget som ligg føre uhaldbart.» 

 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget ser med stor uro på forslaget til ny tilbodsstruktur for Sunndal 

vidaregåande skole.  Vi ber kommunestyret seie klart ifrå at Sunndal kommune ikkje godtar 

ei så drastisk innskrenking i breidda av tilboda ved Sunndal vgs, verken på yrkesfagleg side, 

eller når det gjeld studiespesialisering. 

På studiespesialisering må det framleis vere høve til fordjuping i både realfagleg og 

språk/samfunnsfagleg retning ved Sunndal vgs. 



Vi viser også til elevtilfanget frå Sunndal voksenopplæring, og insiterer på at søkarar med 

«vaksenrett» blir rekna med i elevgrunnlaget for Sunndal vgs. 

Ut frå eit heilskapleg samfunnsmessig perspektiv er det forslaget som ligg føre uhaldbart. 

 

2. Orientering om møtet med Fylkesmannen om kommunereformen 

Harriet Berntsen, assisterende rådmann og prosjektleder for kommunereformen i Sunndal 

kommune, orienterte om møtet med Fylkesmannen 12.09.2016.  Tema for møtet var status 

for Møre og Romsdal.  Fylkesmannen vil komme med sine anbefalinger 01.10.2016.  

Pressekonferanse vil bli avholdt 03.10.2016.  De tar utgangspunkt i prosess og vil gjøre sine 

selvstendige vurderinger. 

 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

Randi Dyrnes Rådmann – deltok under hele møtet 

Harriet Berntsen Ass. Rådmann – deltok under orienteringssakene og 

behandlingen av sak  

Eilif M. Lervik Teknisk sjef – deltok under behandlingen av sak 83/16 

Andrea Fivelstad Økonomisjef – deltok under orienteringssakene og behandlingen 

av sak 83/16 

Jan Erik Holthe Eiendomssjef – deltok under behandlingen av sak 78/16 

Mona Reinset Barnehagesjef – deltok under behandlingen av sak 78/16 

Gunnar Olav Furu Plansjef – deltok under behandlingen av sak 79/16 

Marita Åsgård Byggesaksådgiver – deltok under behandlingen av sak 79/16 

Ester Aalbu 

Eriksen 

Næringsrådgiver – deltok under behandlingen av sak 82/16 

 

Andre som møtte: 

Navn Stilling 

Jan Ove Løken Rektor, Sunndal vidaregåande skole – deltok under 

orienteringssaken om struktur for videregående skoler på 

Nordmøre 

Per Helge Malvik Programstyret for næringslivssamarbeidet mellom Sunndal og 

Surnadal (Su-Su) – deltok under orienteringssaken om struktur 

for videregående skoler på Nordmøre 

Torstein Ottem Daglig leder, Sunndal Næringsforening – deltok under 

orienteringssaken om struktur for videregående skoler på 

Nordmøre 

 

  



 

Møteprotokollen er ført av: 

_____________________ 

Brit H. Resell 

møtesekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som ble 

vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 

        Lusie Gjersvoll     Ståle Refstie             Jørgen Singsdal 

          ordfører 

  



Saksliste 
Utvalgs-

saksnr 

Innhold Unntatt 

offentlighet 

Arkiv- 

saksnr 

 Saker til behandling   

PS 78/16 Mandat til plan- og byggekomiteen for Stortuva 

barnehage 

 2016/16227 

PS 79/16 Reguleringsplan for Trolltind hytteområde felt 1, 2, 4, 

5, 8 og skianlegg, mindre endring av plankart og 

bestemmelser 

 2011/155 

PS 80/16 Sagtrøa bygdetun - vurdering av vilkår for salg  2012/1706 

PS 81/16 Søknad om godkjenning av økt avgift for bomvegen 

Steinbrua - Stortela i Grødalen 

 2016/15531 

PS 82/16 Torbudalen hytteeierforening - søknad om 

tilleggsbevilgning til brøyting av Aursjøvegen påsken 

2016 

 2008/253 

PS 83/16 Renovasjonsgebyr 2017 - kostnadsprofil  2016/14951 

PS 84/16 Støtteordninger til kompetanseutvikling i Sunndal 

kommune 

 2016/15600 

  

Referatsaker 

  

RS 28/16 Justert uttalelse til Plangrunnlag for NTP 2018-2029 og 

Utviklingsstrategi for ferjefri og utbetra E39 

 2016/15070 

RS 29/16 Langtidsplan for Kristiansund og Nordmøre 

Turistforening f.o.m. 2016 - hytter og ruter 

 2016/16148 

RS 30/16 Tilskudd fra de regionale utviklingsmidlene til 

prosjektet Inkludering i arbeidsliv, Sunndal - tilsagn 

2016-0115 (kopi av brev til Sunndal Næringsselskap 

AS) 

 2016/15739 

RS 31/16 Ønske om tribuner i Sunndal Sportshall  2016/16126 

RS 32/16 Framtidig utdanningstilbud ved Sunndal vidaregåande 

skole - Rapport til høring: Tilbodsstruktur for 

vidaregåande opplæring i Møre og Romsdal (frist 

30.09.2016) 

 2016/16185 

RS 33/16 Referat fra møte i Politirådet 26.08.2016  2013/1254 

RS 34/16 Artikkel i Kommunal Rapport 08.09.2016 - Vurdering 

av Sunndal kommunes årsmelding 2015 

 2016/14906 

 

 

  



Saker til behandling 

PS 78/16 Mandat til plan- og byggekomiteen for Stortuva barnehage 

Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget gir plan- og byggekomiteen for Stortuva barnehage mandat til å 

utarbeide et forprosjekt der følgende utredes: 

 Avklare arealbehov og utarbeide funksjonsprogram 

 Vurdere om eksisterende bygg skal ombygges og renoveres eller om det skal 

bygges ny barnehage 

 Vurdere lokalisering 

 Utarbeide planløsning 

 Kostnadsberegne prosjektet 

 Utarbeide finansieringsplan 

 

Det bevilges 0,5 mill kr til forprosjektet som finansieres av mva-kompensasjon til investering.  

Prosjektet tas opp til politisk behandling når forprosjektet er ferdig. 

 

Økonomi- og planutvalget foreslår et medlem til plan- og byggekomiteen. 

 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 20.09.2016  

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende forslag til medlem i plan- og 

byggekomiteen fra økonomi- og planutvalget: 

«Trygve Stavik.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over forslaget til medlem i plan- og byggekomiteen, som ble enstemmig 

vedtatt. 

Deretter ble det votert over innstillingen, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Økonomi- og planutvalget har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

 

Vedtak 

Økonomi- og planutvalget gir plan- og byggekomiteen for Stortuva barnehage mandat til å 

utarbeide et forprosjekt der følgende utredes: 

 Avklare arealbehov og utarbeide funksjonsprogram 

 Vurdere om eksisterende bygg skal ombygges og renoveres eller om det skal 

bygges ny barnehage 

 Vurdere lokalisering 



 Utarbeide planløsning 

 Kostnadsberegne prosjektet 

 Utarbeide finansieringsplan 

 

Det bevilges 0,5 mill kr til forprosjektet som finansieres av mva-kompensasjon til investering.  

 

Prosjektet tas opp til politisk behandling når forprosjektet er ferdig. 

 

Økonomi- og planutvalget velger Trygve Stavik som medlem til plan- og byggekomiteen. 

 

 

 

PS 79/16 Reguleringsplan for Trolltind hytteområde felt 1, 2, 4, 5, 8 og skianlegg, 
mindre endring av plankart og bestemmelser 

Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget vedtar følgende endringer av reguleringsplan for Trolltind hytteområde 

felt 1, 2, 4, 5 8 og skianlegg, planident 20110640: 

1) Plankartet endres slik: 

a) En parkeringsplass på ca. 3,7 daa tegnes inn 

på plankartet. 

 

 

 

2) Planbestemmelsene endres slik: 

1.1 a) Største tillatte bruksareal (T-BRA) og bebygd areal (T-BYA) per tomt er 150 m², 

inkludert uthus/garasje 

1.1 o) Strykes i sin helhet 

2.1 k) Strykes i sin helhet 

Vedtaket fattes med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12-12 og § 12-14. I henhold til 

delegasjonsreglementet for Sunndal kommune kan mindre endring vedtas av økonomi- og 

planutvalget. 

 

 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 20.09.2016  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 



Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget vedtar følgende endringer av reguleringsplan for Trolltind hytteområde 

felt 1, 2, 4, 5 8 og skianlegg, planident 20110640: 

1) Plankartet endres slik: 

b) En parkeringsplass på ca. 3,7 daa tegnes inn 

på plankartet. 

 

 

 

2) Planbestemmelsene endres slik: 

1.2 a) Største tillatte bruksareal (T-BRA) og bebygd areal (T-BYA) per tomt er 150 m², 

inkludert uthus/garasje 

1.2 o) Strykes i sin helhet 

2.1 k) Strykes i sin helhet 

 

1.3 a) Største tillatte bruksareal (T-BRA) og bebygd areal (T-BYA) per tomt er 150 m², 

inkludert uthus/garasje 

1.3 o) Strykes i sin helhet 

2.1 k) Strykes i sin helhet 

Vedtaket fattes med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12-12 og § 12-14. I henhold til 

delegasjonsreglementet for Sunndal kommune kan mindre endring vedtas av økonomi- og 

planutvalget. 

 

 

 

PS 80/16 Sagtrøa bygdetun - vurdering av vilkår for salg 

Rådmannens innstilling 

1. Økonomi- og planutvalget gir rådmannen fullmakt til å forestå salg av Sagtrøa bygdetun, 

bnr. 25 gnr. 8, festenr. 1 i Sunndal kommune gjennom megler.  

2. Sagtrøa bygdetun legges ut for salg på det åpne marked. Så langt som mulig skal 

framtidig eier drifte eiendommen i samsvar med relevante deler av Stiftelsen Sagtrøas 

opprinnelige formål.  

3. Kommunens utlegg (forsikring, strøm, takst med mer) skal inndekkes av salgssummen 

og tilbakeføres til næringsfondet.  

4. Øvrig salgssum øremerkes formål som samsvarer med stiftelsens formål. Økonomi- og 

planutvalget tar endelig stilling til dette senere, når salgssum er kjent.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 20.09.2016  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte om at det er kommet inn nye moment i saken, og på bakgrunn 

av det trekkes saken. 



 

 

Vedtak 

Saken trekkes.. 

 

 

 

PS 81/16 Søknad om godkjenning av økt avgift for bomvegen Steinbrua - Stortela 
i Grødalen 

Rådmannens innstilling 

Kommunestyret godkjenner at Gammelsetervegen veglag v/Tore Engen, Sandegt. 3, 6600 

Sunndalsøra, øker avgiften på bomvegen Steinbrua – Stortela til kr. 50 for enkeltturer og til kr. 

500 for årskort.  

Det settes som en forutsetning at bompengeinntektene bare skal brukes til drift og vedlikehold av 

vegen, og at det sørges for en betryggende ordning for innkreving av bompengene.  

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 20.09.2016  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret godkjenner at Gammelsetervegen veglag v/Tore Engen, Sandegt. 3, 6600 

Sunndalsøra, øker avgiften på bomvegen Steinbrua – Stortela til kr. 50 for enkeltturer og til kr. 

500 for årskort.  

Det settes som en forutsetning at bompengeinntektene bare skal brukes til drift og vedlikehold av 

vegen, og at det sørges for en betryggende ordning for innkreving av bompengene.  

 

 

 

PS 82/16 Torbudalen hytteeierforening - søknad om tilleggsbevilgning til brøyting 
av Aursjøvegen påsken 2016 

Rådmannens innstilling 

Søknaden legges fram uten innstilling.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 20.09.2016  

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende forslag fra AP og SV: 

«Økonomi- og planutvalget avslår søknaden fra Torbudalen hytteierforening om 

tilleggsbevilgning for brøyting av Aursjøvegen påsken 2016.» 

 

Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

 



Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget avslår søknaden fra Torbudalen hytteierforening om tilleggsbevilgning 

for brøyting av Aursjøvegen påsken 2016. 

 

 

 

PS 83/16 Renovasjonsgebyr 2017 - kostnadsprofil 

Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget tilrår en prinsipiell innretning for gebyret for husholdningsavfall 2017, 

slik at gebyret for de med 140 liters volum på restavfallsdunk reduseres med 20 % i forhold til 

2016-nivå.  

Endelig fastsetting av gebyret skjer i egen sak til kommunestyret. 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 20.09.2016  

Teknisk sjef Eilif M. Lervik orienterte innledningsvis. 

 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget tilrår en prinsipiell innretning for gebyret for husholdningsavfall 2017, 

slik at gebyret for de med 140 liters volum på restavfallsdunk reduseres med 20 % i forhold til 

2016-nivå.  

Endelig fastsetting av gebyret skjer i egen sak til kommunestyret. 

 

 

 

PS 84/16 Støtteordninger til kompetanseutvikling i Sunndal kommune 

Rådmannens innstilling 

Økonomi- og planutvalget gir sin tilslutning til at ansatte i Sunndal kommune som gjennomfører 

desentralisert sykepleierutdanning gis følgende støtteordninger, og at dette finansieres av 

kommunens utdanningsfond med kr. 600 000,- pr skoleår i fire år fra og med høsten 2016: 

 a.  Permisjon med lønn 

Den ansatte får permisjon med lønn de dager det er undervisning. I de tilfeller 

praksis er en del av utdanningsløpet, gis permisjon med lønn til praksisdag(ene). 

Økonomiske utgifter til vikar vil variere avhengig av om studie- og praksisdager 

faller på arbeidsdag i henhold til turnus. 

 b. Pensumlitteratur dekkes av arbeidsgiver. 

 c. Kursavgift/semesteravgift dekkes av arbeidsgiver. 

 d. Reiseutgifter dekkes av arbeidsgiver etter statens reiseregulativ. 

 



Det blir opprettet et eget utdanningsfond som finansieres av disposisjonsfondet. 

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 20.09.2016  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

Økonomi- og planutvalget gir sin tilslutning til at ansatte i Sunndal kommune som gjennomfører 

desentralisert sykepleierutdanning gis følgende støtteordninger, og at dette finansieres av 

kommunens utdanningsfond med kr. 600 000,- pr skoleår i fire år fra og med høsten 2016: 

 a.  Permisjon med lønn 

Den ansatte får permisjon med lønn de dager det er undervisning. I de tilfeller 

praksis er en del av utdanningsløpet, gis permisjon med lønn til praksisdag(ene). 

Økonomiske utgifter til vikar vil variere avhengig av om studie- og praksisdager 

faller på arbeidsdag i henhold til turnus. 

 b. Pensumlitteratur dekkes av arbeidsgiver. 

 c. Kursavgift/semesteravgift dekkes av arbeidsgiver. 

 d. Reiseutgifter dekkes av arbeidsgiver etter statens reiseregulativ. 

 

Det blir opprettet et eget utdanningsfond som finansieres av disposisjonsfondet. 

 

 

 



 


